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 Protokół nr 173/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 27 lipca 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 172/2023.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 172/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 172/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Młodzi zawodowcy w świecie” oraz upoważnienia 
Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie weszła pani Anna Faltynowska – zastępca dyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku/ 
 
Pani Faltynowska poinformowała, że projekt jest przeznaczony dla uczniów w zawodzie rolnik 
oraz technik żywienia i usług gastronomicznych. Dodała, że głównym celem programu są 
praktyki zawodowe w  firmie, która organizuje kształcenie zawodowe na wysokim poziomie. 
Ponadto w ramach projektu uczniowie nabędą znajomość języka angielskiego (projekt 
obejmuje 30 uczniów). Pani Faltynowska wyjaśniła, że uczniowie w ramach powyższego 
programu wyjadą do Grecji. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani A. Faltynowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup 
samochodu osobowego, zwanego mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na 
rzecz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie . 
/ma posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych / 
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Pani Starosta poinformował, że podpisana została umowa z PFRON na współfinansowanie 
zakupu mikrobusa do przewozu osób niepełnosprawnych dla Powiatowego Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Pacółtowie. W związku z powyższym zostanie ogłoszony przetarg na 
zakup samochodu. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek o wszczęcie postępowania w sprawie udzielenia zamówienia publicznego stanowi 
załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Zakup samochodu osobowego, 
zwanego mikrobusem do przewozu osób niepełnosprawnych” na rzecz Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Pacółtowie. 

Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia postępowania, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Beata Widźgowska  
3. Członek komisji – Anna Kremska 
4. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 
5. Członek komisji – Krzysztof Piechocki 
6. Członek komisji – Kornelia Jaroszewska-Sobczak 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na wykonanie zadania: „Udzielenie 
kredytu długoterminowego w wysokości 1.260.000 zł na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań”. 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że we wniosku o wszczęcie postepowania wkradł się błąd w 
terminie realizacji zamówienia. Ustalono z panem Skarbnikiem, że powinien  być wpisany 
termin do 29.12.2023 r. (był wpisany termin do 31.12.2023 r.)  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek o wszczęcie postępowania w sprawie udzielenia zamówienia publicznego stanowi 
załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 
negocjacji na wykonanie zadania: „Udzielenie kredytu długoterminowego w wysokości 
1.260.000 zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań”. 

Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia postępowania, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Beata Widźgowska  
3. Członek komisji – Anna Kremska 
4. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 
5. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami oraz z 
informacjami Związku Powiatów Polskich.  
 
Biuletyny oraz informacja Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 5. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło pismo Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie w 
sprawie dofinasowania zadania: „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na 
rzece Drwęca w miejscowości Pustki z dojazdem” stanowiące załącznik nr 6. 
Pan Starosta wyjaśnił, że Wójt deklaruje zwiększenie wkładu finansowego gminy na realizację 
powyższego zadania z wcześniej ustalonych 30% do 35% całkowitej kwoty wkładu własnego 
powiatu, co stanowi kwotę 446 311 zł. 
Pan Buliński zapytał czy po ostatnim posiedzeniu Zarządu, na którym padła deklaracja Wójta o 
dofinansowaniu remontu kolejnego etapu drogi od skrzyżowania z drogą na Bagno w kierunku 
do Radomna (ustna deklaracja o dofinansowaniu w wysokości 50 %) ze strony powiatu 
wysłane zostało pismo w powyższej sprawie? Chodzi o to, aby to było formalnie załatwione.  
Pan Starosta odpowiedział, że takie pismo zostanie przygotowane. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Anna Andrzejczak 


